
vergaderverslag 

onderwerp : POV 

datum : 27 juli 2022 

plaats : Zaal Steen 

aanvangstijd ‚ 9.00 uur 

aanwezig : : 

afwezig 

kopie aan   

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

1. Opening 

I heet alle aanwezigen welkom. (geanonimiseerd)

2. Vaststelling agenda 

We beginnen met age! 4, daarna ka-de vergadering verlaten 

Toevoegen bij punt 7; Halseweg Zelhem/ onderhoud en maatregelen. (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

3. Verslag vergadering d.d. 20 mei 2022 en actielijst 

N.a.v. actiepunt 7; 

Ruurloseweg/ Groeneweg Vorden. -goorgeven aar_>ord fietspad 

plaatsen, zie verslag 

_ad dit aangegeven. Tijdens de verkeersexamens is naar boven 
dat de oversteek voor fietsers een niet wenselijke/ gevaarlijke situatie 

is. eW 50meter verderop kunnen fietsers wel veilig oversteken. Voorstel van is om de 1° oversteek weg te halen en de bebording aan te passen. 

Discussie volgt. 

bekijkt ter plaatse, waar de bebording moet komen en past het aan. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

4. Verkeersplannen bij evenementer_ 

- Ünwerking evenementen (zie bijlage, !S tevens verzonden naar_ 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

   

ertelt dat er de afgelopen jaren mbt de evenementen, waarbij 

verkeersmaatregelen nodig zijn, onderling wat afspraken werden gemaakt. Op dit 

moment is er overal capaciteit te kort en is het vaak lastig om, binnen een 

bepaalde tijd, zaken af te stemmen. 

Om dit op te vangen is ervoor gekozen om alle afspraken samen te voegen en te 

bevestigen in een format. Opzich is de opzet van het format prima, maar je kunt 

niet zien, welk evenement verkeersmaatregelen nodig heeft en welke niet. 

Bijvoorbeeld de grotere buurtfeesten kunnen impact hebben op het verkeer. 

Misschien moeten we gaan kijken naar het aantal bezoekers, maar dan is wel de 

vraag, bij welk aantal bezoekers geldt dat dan? 

is uitgevallen en niet meer beschikbaar voor advies. | 

ierop, dat dit aantal groter is, dan voorheen. pakt het voor nu op en 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)   

  

  (geanonimiseerd)

  

geeft an Miijnaar wie de verzoeken om adviëSGemaild moeten worden 

(actie 

M:naken de afspraak dat bij aam vies, er binnen 6 weken 
een a . Is deze er niet, dan overlegt| Imet de burgemeester of het 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

  



evenement wel of niet door kan gaan.. neemt nog contact op me- 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

het format is een basisdocument. Dit wordt gedeeld in het regionale 

-overleg en mogelijk gaan we ook regionaal werken. Doel is om te zorgen 

voor (werk) ontlasting voor ons allemaal. iziet wel mogelijkheden en gaat 

ernaar kijken — (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

iraten Festijn 

üafjaar\uks toestemming aan gemeente Doetinchem en daarmee ook 
aan de gemeente Bronckhorst. Inmiddels is er overleg geweest met de 

organisatie Igaat ter plekke kijken wat er moet gebeuren. Zij moeten 

extra maatregelen nemen en maken nu een verkeersplan. Dit zou voor 1 juli 

binnen moeten zijn, maar die is nog niet binnengekomen. 

In oktober gaat in Zelhem nog een feest/ evenement plaatsvinden. Omdat we 

nog geen verkeersplan hebben, is het de vraag of dit feest door kan gaan. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

> Meerwaarde aansluiten bij het overleg, c.q. wat is verwachting van aandeel 

- dit overleg. (geanonimiseerd)

Er is een aandachts-evenementenoverleg, waar ook politie ende 

veiligheidsregio aanwezig is en in principe mag iedereen hier 3: . 

Over het algemeen komt verkeer hier niet altijd goed uit de verf ieemt zo 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

goed als mogelijk de taken van verkeer waar en probeert dit intern door te zetten. 

Ĳer komt nog een intern document over advisering evenementen. Goed om 
It StUk af te wachten aar kijken/ bespreken. 

Volgende week beginWj verkeer. Hij komt net van school, dus 

heeft nog geen ervaring en moet nog veel leren. Qua uren zijn we dan weer op 

sterkte en dat biedt iets meer perspectief. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Voor nu; we proberen zoveel mogelijk digitaal contact te hebben en bij 

bijzonderheden kunnen we bij elkaar gaan zitten of hier in het POV bespreken/ 

op agenda zetten. 

t evenementen komt dan niet meer als vast punt op de agenda POV. 

ü\an(‚ na september een afspraak met ->m hierover te brainstormen. 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

-verlaat om 9.40 uur de vergadering en de agenda wordt opgepakt vanaf (geanonimiseerd)

punt 3. 

eefî aan dat 

6A. mededelingen 

“toegevoegd puni Halseweg Zelhem/ onderhoud en maatregelen. (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Fietsers rijden rechtdoor en steken verderop schuin over . We hebben al 

geprobeerd om met belijning de fietser te dwingen, maar dat is lastig. 

  

-ver\elt: Wij zijn bezig met een voorstel van maatregelen. |aat aan de 

hand van e ning zien, wat het voorstel is. VVN heeft hier oo} viezen 

aangegeven| leeft ook nog een aantal adviezen. Deze neemt mee 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



B Adviezen (extra aandacht bij verslaglegging cq uitwerking) 

Hver\e\t dat hij gisteren megeerËiur. zaken) overleg heeft 
gehad over het vormgeven van g 's. Op dit moment liggen er veel 

adviezen. Nieuw is een advies mbt laadpalen (zie verslag 20 mei). 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

*Vraag van Als de snelheid van 60, naar 50, naar 30 km/u gaat, 

ten we sluiten voor maken, of kan dit in 1 besluit. 

geeft aan da voor het advies van de politie, 1 snelheidsbesluit kan 

maken, voor de 3 en. 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

6C. Handhavingsverzoeken (van gemeente aan politie) 

Geen handhavingsverzoeken op dit moment. Wat wel opvalt, is dat het bord 

“verboden voor vrachtwagens” vaak genegeerd wordt. 

espreking 

fl(/aclll over snelheid en de inrichting / bebording van de Varsselseweg 
Jengelo (bijlage melding); 

Dit is net buiten het circuit, in het buitengebied. Op dit soort wegen wordt vaker 

harder (hard) gereden. We krijgen deze wegen gewoonweg niet goed ingericht. 

(geanonimiseerd)

Er zijn hier geen (grote) ongevallen bekend. 

_(lachl over de Varsselseweg, nu bij de kruising Venneweg, waar 
recentelijk 2 (e: Ie) verkeersongevallen waren door de onduidelijke(?) 

kruising. Dit zal ijdens het POV toelichten; 

Dit is ook op het circuit. Het is een heel overzichtelijke kruising en we gaan hier 

geen bord (en) plaatsen. 

Een boer, die op de noord-westkant van de kruising zijn bedrijf heeft, he 

g f er een schrikhek geplaats kan worden. Dit is een goed idee. 

ijken of en zoja waar deze het best geplaatst kan worden (actie 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

8. Verzoeken van politie aan gemeente Bronckhorst 

*Horstweg in Hummelo richting N313; 

Dit is een rechte weg in het buitengebied. V85 is 82 km/u. 

Wij gaan hier nu niets doen. Wel gaat met de nieuwe wethouder in 

gesprek, waarbij ook het onderwerp “buitengebied” aan de orde komt. 

(geanonimiseerd)

9. Rondvraag 

Meefl aan dat de onderborden bij de spoorwegovergang.hijde Oude 
\seweg niet meer nO - e overgang is nu vlak.ükan de 

bebording verwijderen (ac(ie' 

iting 

üedankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Volgende vergadering: 

Volgend POV staat gepland op 2 september 2022 (ipv 9 sept) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



  

Actie 

voor: 

Onderwerp: 

  

19-11-2021/ 12-1-2022; vrachtverkeer afsluiten rondweg Sleenderen. 

gaat dit intern bespreken 

25-2-2022/ 20-5-2022; Wlgaat het overzicht met kentekens bekijken 

m.b.t. het aantal vrachtwagens. 

27-7-2022; Dit gaalpppakken (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

    

19-11-2021; beleid maken voor “mono-zakelijk” 

12-1-2022; na contact beleidsmakers, besproken dat hier in het voorjaar tijd 

voor is. 

25-2-2022; Huurl reminder naar PenO/ geen prio 

(geanonimiseerd)

  

  

  

20-5-2022/ )22; P&O is druk, misschien lukt het na de zomer 

25-2-2022/ 20-5-2022; Stavaza Bielemansdijk. Met jur. zaken bespreken; 

niet alle ha ingen, maar lijkheden voor afsluiten? 

27-7-2022; raagt dit na bü 

27-5-2022| eemt contact op me_.b.l (het optijd) advies 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

veren VOOr evenementen/ 

gaat kij naar mogelijkheden m.b.t. regionaal werken, zie verslag 

laat weten naar wie de verzoeken om advies gemaild moeten 

worden. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

20-5-2022; Ruurloseweg/ Groeneweg Vorden..doorgeven aan - (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

bord fiets en, zie verslag 

27-7-2022) jaat de situatie ter plaatse bekijken, waar de bebording 

moet komen en past het aan 

(geanonimiseerd)

  

27-7-2022,; Varsselseweg, bij de kruising Venneweg. Kijken of en zoja waar 

schrikhekken plaatsen. 
        27-7-2022; onderborden bij spoorwegovergang Oude Zutphenseweg 

verwijderen.   
  

Einde verslag 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


